

No. 41804

October 9, 2025

Le 9 octobre 2025

BETWEEN:

Andrew Clifford Miracle

Applicant

- and -

Glenn Bogue

Respondent

JUDGMENT

The motion to add Schwartz Levitsky Feldman Inc. as a respondent is granted. The motion for security for costs is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-24-CV-0478, 2025 ONCA 188, dated March 12, 2025, is dismissed with costs in accordance with the Tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*.

ENTRE :

Andrew Clifford Miracle

Demandeur

- et -

Glenn Bogue

Intimé

JUGEMENT

La requête en vue d'ajouter Schwartz Levitsky Feldman Inc. en tant qu'intimé est accueillie. La requête pour la sécurité des dépens est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-24-CV-0478, 2025 ONCA 188, daté du 12 mars 2025, est rejetée avec dépens conformément au tarif des honoraires et débours établi à l'Annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.

J.S.C.C.

- 2 -

No. 41804

J.C.S.C.